
Akershus gjeterhundlag

Til stede: Geir Marring, Hege Andersen, Sissel Modin, Karianne Buer, Mina Klaseie og Elin H. Hegsvold.

Referat styremøtet 10. januar 2024 kl. 19:00
Sted: Teams

Saker:

19/2023 Forberedelser til årsmøtet
Sissel har på forhånd hørt med Helge om han kan kjøre en liten intro til møtet, noe
han har takket ja til. Vi gikk gjennom agendaen til årsmøtet og diskuterte kort de
ulike punktene. Elin sender ut innkalling til årsmøtet senest 16 januar. I innkallingen
må det også informeres om at man må ha betalt kontingenten til NSG og AGL for
2024 for å kunne stemme på årsmøtet, hvilke styreverv som er på valg og
oppfordring til å ta kontakt med valgkomiteen dersom man er interessert. Vi sender
også ut påmeldingsskjema, slik at vi vet hvor mange som skal delta, for å kunne
estimere riktig mengde med mat/drikke.

20/2023 Eventuelle innkomne saker
Det er kun kommet inn 1 sak på mail. Den handler om at det er mulig å knytte et
NSG medlemskap opp mot et NKK medlemskap, men ikke omvendt, og om det
hadde vært mulig å få gjort noe med. Saken har allerede vært spilt inn til NSG og
medlemmet som sendte inn saken er orientert. Vi opplyser om status på dette under
årsmøtet.

21/2023 Eventuelt annet
- Sissel lurte på hvem som ønsker å stille som representanter fra Akershus på

NSG sin fylkessamling den 25.jan kl 17-22 på Teams. Vi kan sende inntil 2 stk.
Hege og Karianne ønsker å stille, og Sissel melder dem på.

- Sissel orienterte om at vervene til Thomas Rømma (prøvenemnda) og
Oddbjørn Kaasa (avlsutvalget) er på valg og lurte på om det er noen i styret i
AGL som er interessert i disse vervene. Ingen meldte interesse og ingen hadde
noen innspill eller ønsker.



Akershus gjeterhundlag
- Sissel opplyste om at årets dommersamling er den 31 januar og 1 februar.

Dommere må melde seg på til dette selv.
- Sissel foreslo å holde et 2-3 timers teorikurs om hvordan man bør forberede

seg til å gå kl. 1 (og 2) prøver. Styret er positive til dette. Det kom også inn et
forslag om å vise videoer fra kl. 1 prøver og kommentere dette fra dommerens
perspektiv. Tanken er å holde teorikurset relativt raskt, så det vil evt. være
aktuelt å gjøre ved en senere anledning.

- Sissel lurte på hva vi tenker i forhold til de kommunene som nå kommer inn
under Akershus. Det går rykter, men ingen vet egentlig hvordan man skal
forholde seg til det. Mina skal undersøke hvordan Akershus Sau og Geit stiller
seg til dette spørsmålet.


